
 

 

 
L Y M P H A S T I M  

Ik heb onlangs de Lymphastim thuis geleverd gekregen. Ik ga er nu ongeveer 5x per week een half 

uurtje in en ben er zoveel mee geholpen! Ik heb meer “energie” in mijn benen.  

Na de eerste week durfde ik niet te geloven hoeveel vooruitgang er al was.  

Het weefsel voelt soepeler en de pijn is zoveel minder. De harde stukken in mijn benen zijn zachter en 

veel minder gevoelig.  

Al na 2 weken zijn we van 2x per week naar 1x per week manuele lymfdrainage gegaan. 

Ik ben er zo blij mee dat het zo goed uitpakt, ik had dit niet gedacht. 

Ik hoop dat andere mensen ook zoveel profijt hier van hebben, net als ik. 

Nogmaals bedankt en keep up the good work! 

 

Denise Hietbrink 

 

“ Na de eerste week durfde ik niet te geloven  

hoeveel vooruitgang er al was” 


